

R-



External Affairs and International Trade Canada

Affaires extérieures et Commerce extérieur Canada

Canada

UNCLASSIFIED

OTTAWA, December 16, 1991

CIRCULAR DOCUMENT

ADMIN. NO. 37/91 (ADA)

LENGTHS OF POSTINGS

In line with the proposal in the final Report of the Corporate Review that assignments at home and abroad be lengthened, the Department has recently completed a review of the policy on lengths of postings which is set out in Section 4.10 of the Departmental Human Resources Management Manual (Departmental Manual 21).

2. As a result of this review, the following two changes will be made in the policy effective January 1, 1992:

(a) lengths of postings for SCYs will be brought fully into line with those for all other employees, i.e. lengths of postings for SCYs at non-hardship missions will be increased from three years to four years and

FOR INFORMATION:

- Deputy Ministers
- Assistant Deputy Ministers
- Directors General
- Directors
- Heads of Mission

NON CLASSIFIÉ

OTTAWA, le 16 décembre 1991

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

N° 37 /91 (ADA)

DURÉE DES AFFECTATIONS

Conformément à la proposition contenue dans le rapport final de l'Examen ministériel selon laquelle les affectations au pays et à l'étranger devraient être prolongées, le Ministère vient de terminer l'étude de la politique sur la durée des affectations énoncée dans le chapitre 4.10 du Manuel de gestion des ressources humaines (manuel 21 du Ministère).

2. Pour faire suite à cette étude, les deux changements qui suivent seront apportés à la politique le 1^{er} janvier 1992:

(a) la durée des affectations des SCY sera réalignée sur celle de tous les autres employés, c'est-à-dire que, dans les missions non difficiles elle passera de trois à quatre ans;

RECEIVED
IN THE LIBRARY ON:

DEC 18 1991

À TITRE D'INFORMATION:

- Sous-ministres
- Sous-ministres adjoints
- Directeurs généraux
- Directeurs
- Chefs de mission

REÇU
A LA BIBLIOTHEQUE LEI